



RSA "DOMUS AUREA": PRESENTATION

The RSA "Domus Aurea" is a Healthcare and Healthcare Facility that provides Extra-Hospital Territorial Residential Assistance services to Non Self-Sufficient Persons, also Elderly, which provides health and welfare services for functional and social recovery.

The RSA "Domus Aurea" has been authorized to exercise with DCA n. U00324 of 15 July 2013 and Accredited with DCA n. U00008 of 12 January 2015.

The RSA "Domus Aurea" is a collective residence with a high level of care with a capacity of 60 beds. It is structured to accommodate three different types of problems:

- **Area of Senescence** (partial or total limitation of self-sufficiency) with particular regard to people suffering from chronic pathologies;
- **Disability Area**, referring to people with functional handicaps, in conditions of considerable dependence;
- **Area of Mental Distress**, referring to people with mental disorders.

The structure is arranged on two levels. On the mezzanine floor there is the Reception, the Health Department, the Infirmarys, the Residential Unit, the Collective Rooms, the Reading and TV Rooms, the Kitchen and the Dining Room. On the same floor there are two large Internal Gardens. The basement is reserved for Administrative Services, Outpatient Clinics, the Physiokinesitherapy Room equipped with the most modern equipment, the Gym, the Bar Area for community meetings, the Rooms for Podiatrist and Hairdresser and the Cult Room.

Each residential solution is complete with furniture specifically designed according to ergonomic criteria in order to give maximum space to safety, so that they are free of physical barriers, guaranteeing freedom and control with solutions that never appear, for any reason, coercive. Avoiding a fundamental health aspect, the physical space is so far from hospital models in favor of a familiar and welcoming image, benefiting a higher degree of affective protection.

The organization of the RSA "Domus Aurea" is such as to ensure respect for dignity, personal freedom, privacy and individuality. For the purposes of continuity of social relationships and social life allowed the host, consistent with its psycho-physical condition, freedom of movement and ability to customize their private living spaces.

It offers a welcome that takes into account the different needs relating to age, gender, particular health conditions and physical and psychological fragility, religious beliefs, ethnic and linguistic belonging. In particular, should the need arise for an interpreter, the Structure makes use of its own collaborators formed from the linguistic and / or migratory point of view, who know both the source



language and the local language. It guarantees the acceptance of cultural and religious differences and specificities and defines actions and commitments to protect the right to spiritual and religious assistance, ensuring accessibility and assistance in relation to the needs of worship of the Guest.

ACCESS

Access to the RSA is through the following process: request of the family member, attending physician or other health figures, approval through the CAD office of the ASL of belonging and inclusion in a waiting list kept by the CAD.

STAFF

Sole Director: Dr. De Filippis Maria

It transfers to the Structure, through indications, the Guidelines and the Mission of the Company
Direction

Manages, with coordination function, all the activities of the Structure

Administration

Composed of the Administrative Manager and the Administrative Staff, he manages the administrative and technical activities of the Structure

Health management: Dott. Tuzi Fabrizio

The Responsible Doctor is the doctor who is responsible for coordinating health care activities.

Staff

All the personnel operating in the structure have specific skills. The staff consists of: Nurse Manager, Nurses, Social-Health Workers, Physiotherapists, Occupational Therapists, Professional Educators, Entertainers, Psychologist, Social Assistant, Dietitian, Receptionists, Food and Environmental Hygiene Attendants.

HOURS OPEN TO THE PUBLIC

Every Day: from 15.30 to 17.45

Saturday and Sunday: from 10.30 to 11.30

For any particular need, the family members of the Guests can attend the RSA outside the visiting hours upon notice.

HOW TO REACH US

Rsa "Domus Aurea" is located in Castelforte (Lt), Via San Sebastiano 8/10 – Loc. Petrete

To get to Castelforte (Lt):

By car.

From Rome: take the A1 (towards Naples) - exit at Cassino - take the SS 630 (Strada Statale Ausonia) - proceed towards Ausonia and take the SP 120 - continue on SP 134 and SP 132 - Crossing SS Cosma e Damiano - Enter Castelforte

C.R.A. Domus Aurea Srl
R.S.A. DOMUS AUREA

Via S. Sebastiano, 8-10 loc. Petrete 04021 Castelforte (LT)

Tel/Fax 0771.609445 - Email: cradomusaureasrl@gmail.com

www.cradomusaurea.it



From Latina: take the Pontina (towards Terracina) - follow to Formia - take the SS7var - Castelforte exit - take the SP 125 - direction Castelforte

On the train.

The railway stations close to Castelforte are those of Formia and Minturno which are connected with Rome and Latina with regional and intercity trains with a frequency of about an hour.

Parking area.

There is ample free parking within the structure's park.

More detailed information on the Structure, mode of access, activities and services provided are provided by the Administrative Offices.

Telephone / Fax: 0771 609445

We are available from Monday to Friday from 9.30 to 13.00 and from 15.30 to 18.00

Mail: cradomusaureasrl@gmail.com





RSA "DOMUS AUREA": PRÉSENTATION

Le RSA "Domus Aurea" est un établissement de soins de santé qui fournit des services d'assistance résidentielle territoriale extra-hospitalière à des personnes non autosuffisantes, également des personnes âgées, qui fournit des services de santé et de protection sociale pour le rétablissement fonctionnel et social.

Le RSA "Domus Aurea" a été autorisé à exercer avec DCA n. U00324 du 15 juillet 2013 et accrédité avec DCA n. U00008 du 12 janvier 2015.

La RSA "Domus Aurea" est une résidence collective offrant un niveau de soins élevé et une capacité de 60 lits. Il est structuré pour prendre en charge trois types de problèmes différents:

- **Zone de sénescence** (limitation partielle ou totale de l'autosuffisance), en particulier pour les personnes souffrant de pathologies chroniques;
- **Zone d'invalidité**, s'appliquant aux personnes présentant des handicaps fonctionnels, dans des conditions de forte dépendance;
- **Zone de détresse mentale**, se référant aux personnes atteintes de troubles mentaux.

La structure est disposée sur deux niveaux. Sur la mezzanine se trouvent la réception, le service de santé, les infirmeries, l'unité résidentielle, les salles collectives, les salles de lecture et de télévision, la cuisine et la salle à manger. Au même étage, il y a deux grands jardins internes. Le sous-sol est réservé aux services administratifs, aux cliniques externes, à la salle de physiothérapie équipée des équipements les plus modernes, à la salle de sport, au bar pour les réunions communautaires, aux salles de podiatre et de coiffeur et à la salle des cultes.

Chaque solution résidentielle est complétée par un mobilier spécifiquement conçu selon des critères ergonomiques afin de donner un maximum d'espace à la sécurité, de manière à ce qu'elles soient exemptes de tout obstacle physique, garantissant liberté et contrôle avec des solutions qui, pour une raison quelconque, ne paraissent jamais coercitives. Évitant un aspect fondamental de la santé, l'espace physique est si éloigné des modèles hospitaliers au profit d'une image familière et accueillante, bénéficiant d'un degré plus élevé de protection affective.

La RSA "Domus Aurea" est organisée de manière à garantir le respect de la dignité, la liberté individuelle, la vie privée et la personnalité. Aux fins de la continuité des relations sociales et de la vie sociale autorisée, l'hôte est compatible avec sa condition psychophysique, sa liberté de mouvement et sa capacité à personnaliser ses espaces de vie privés.

Il offre un accueil qui prend en compte les différents besoins en termes d'âge, de sexe, de conditions de santé particulières et de fragilité physique et psychologique, de convictions religieuses, d'appartenance ethnique et linguistique. En cas de besoin d'un interprète, la structure fait appel à



ses propres collaborateurs formés du point de vue linguistique et / ou migratoire, qui connaissent à la fois la langue source et la langue locale. Il garantit l'acceptation des différences et spécificités culturelles et religieuses et définit les actions et les engagements visant à protéger le droit à l'assistance spirituelle et religieuse, en assurant l'accessibilité et l'assistance en relation avec les besoins du culte de l'invité.

ACCÈS

L'accès au RSA se fait par le processus suivant: demande du membre de la famille, du médecin traitant ou d'un autre responsable de la santé, approbation par le bureau de l'ASC de l'ASL d'appartenance et inscription sur une liste d'attente conservée par l'ASC.

PERSONNEL

Directeur unique: Dr. De Filippis Maria

Il transmet à la structure, par des indications, les directives et la mission de la société

Direction

Gère, avec la fonction de coordination, toutes les activités de la structure

Administration

Composé du responsable administratif et du personnel administratif, il gère les activités administratives et techniques de la structure.

Gestion de la santé: Dott. Tuzi Fabrizio

Le médecin responsable est le médecin responsable de la coordination des activités de soins de santé.

Personnel

Tout le personnel opérant dans la structure a des compétences spécifiques. Le personnel comprend: infirmière gestionnaire, infirmières, assistants sociaux, hygiénistes, physiothérapeutes, ergothérapeutes, éducateurs professionnels, animateurs, psychologues, assistante sociale, diététistes, réceptionnistes, préposés à l'alimentation et à l'hygiène environnementale.

HEURES OUVERTES AU PUBLIC

Tous les jours: de 15h30 à 17h45

Samedi et dimanche: de 10h30 à 11h30

Pour tout besoin particulier, les membres de la famille des invités peuvent assister à la RSA en dehors des heures de visite sur préavis.

COMMENT NOUS JOINDRE

Rsa "Domus Aurea" se trouve à Castelforte (Lt), Via San Sebastiano 8/10 - Loc. Petrete

Pour arriver à Castelforte (Lt):

En voiture.



De Rome: prenez l'A1 (en direction de Naples) - sortez à Cassino - prenez la SS 630 (Strada Statale Ausonia) - suivez la direction d'Ausonia et prenez la SP 120 - continuez sur la SP 134 et la SP 132 - traversez la SS Cosma e Damiano - entrez dans Castelforte

De Latina: prenez la Pontina (direction Terracina) - suivez la direction Formia - prenez la sortie SS7var - Castelforte - prenez la SP 125 - direction Castelforte

Sur le train.

Les gares ferroviaires situées à proximité de Castelforte sont celles de Formia et de Minturno, reliées à Rome et Latina par des trains régionaux et interurbains d'une fréquence d'environ une heure.

Aire de stationnement.

Il y a un grand parking gratuit dans le parc de la structure.

Des informations plus détaillées sur la structure, le mode d'accès, les activités et les services fournis sont fournies par les bureaux administratifs.

Téléphone / Fax: 0771 609445

Nous sommes disponibles du lundi au vendredi de 9h30 à 13h00 et de 15h30 à 18h00.

Mail: cradomusaureasrl@gmail.com

C.R.A. Domus Aurea Srl
R.S.A. DOMUS AUREA

Via S. Sebastiano, 8-10 loc. Petrete 04021 Castelforte (LT)

Tel/Fax 0771.609445 - Email: cradomusaureasrl@gmail.com

www.cradomusaurea.it